
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU SLAVKOVICE

9. leden 2025, 18.00 KD SLAVKOVICE

Přítomni: Košík J., Bukáček R., Peňáz P., Brož V., Sáblík R., Brabcová I., Mužátko M.,

1. EMAIL ING. MGR. IVO ŠIMEČEK
 29.  prosince  2024  adresoval  Ing.  Mgr.  Šimeček  členům  OV  email,  který  se  týkal

plánované změny trasy obchvatu Radňovic
 Nová trasa by negativně ovlivnila  krajinu využívanou k rekreaci  a  potenciálně zvýšila

hlučnost a snížila kvalitu života v obci
 Pan Šimeček apeluje na aktivní zapojení OV Slavkovic, včetně vznesení připomínek na

úrovni kraje Vysočina, jednání s Novým Městem na Moravě a oslovení místních občanů.
Zdůraznil potřebu koordinace a hájení zájmů obce.

 OV bere email  na vědomí a v případě potřeby navrhuje sezvat do budoucna jednání
zástupců  dotčených  pozemků,  stavebního  odboru,  odboru  územního  plánování,
případně zástupců Radňovic či projektanta obchvatu, aby se situace vyjasnila 
 

2. DISKUZE
 probíhá finalizace příspěvků do Slavkovického zpravodaje 2025
 dokončovací práce na opěrné hrázi rybníka v roce 2025
 byly prověřovány možnosti realizace nové autobusové čekárny ve směru Žďár – Nové

Město na rohu hřiště u č.p. 16
 od  1.2.  2025  začnou  platit  nové  jízdní  řády  –  potřeba  informovat  občany  (poslat

v hlášení),  bude  tam  dost  nových  změn,  některé  spoje  nebudou  cestujícím  správně
navazovat

 umístění nových posypových beden se štěrkem – u KD, MŠ, u Kamenských + doplnění
štěrku do stávajících

 na další vánoční sezónu prověřit nové osvětlení habru

Zapsal: Mgr. Pavel Peňáz Schválil: Josef Košík, OV Slavkovice 


